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Zápis z 19. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice 

konaného dne 28. května 2018 

 

Přítomni: zastupitelé 

Ing. Jarmila Bendová 

Ing. Roman Hanák 

Ivana Heřmánková 

Daniel Kajpr 

Bc. Blanka Klimešová 

Jana Kosová 

  Michaela Kubernatová 

Michal Linhart 

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

  Ina Málková 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. 

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

  Petr Novák 

Mgr. Martin Střelec 

Ing. Radek Štefanič 

Mgr. Daniel Štech 

  Ing. Jiří Vintiška 

   

tajemnice 

Ing. Milena Pekařová  

 

Omluveni: Mgr. Kateřina Arnotová – dorazí později, Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D., Mgr. Jiří Slavík – 

dorazí později, Ludmila Vargová 

  

Hosté:  Mgr. Ivan Chytil – právní zástupce MČ    

 

Předsedající: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. – starosta  

 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice zahájil starosta Ing. Alexander Lochman, Ph.D.  

v 18:03 hod. a přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 17 zastupitelů. 

Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

V 18:04 hod. na 19. zasedání ZMČ Praha-Čakovice dorazila Mgr. Kateřina Arnotová. V sále je 

přítomno 18 zastupitelů, zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Zápis z 18. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 

 

Úvod 

 

Zapisovatelkou jednání byla určena paní Hana Laušová, DiS. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ivana Heřmánková – nominaci přijímá, Mgr. Daniel Štech – nominaci 

přijímá.  

Návrhový výbor byl navržen ve složení: Mgr. Martin Střelec – jako předseda – nominaci přijímá,  

Michal Linhart – nominaci přijímá. 

 

Usnesení: Z-19/0/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu Ivanu Heřmánkovou 

a Mgr. Daniela Štecha a návrhový výbor ve složení Mgr. Martina Střelce a Michala 

Linharta.  
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  Pro:  18 

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, 

Lochman, Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štefanič, Štech, Vintiška) 

 

Program:  

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 18. a 19. zasedáním ZMČ 

2. Stanovení počtu členů Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice na volební období 2018-2022 

3. Upřesnění schváleného rozpočtu na rok 2018 

4. Rozpočtové opatření č. 2 ZMČ rok 2018 

5. Žádosti o poskytnutí finančních příspěvků na činnost kulturních, sportovních a společenských 

sdružení a uzavření veřejnoprávních smluv 

6. Odměny členům výborů MČ za rok 2017 

7. Závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2017 a účetní závěrka MČ Praha-Čakovice  

k 31.12.2017 

8. Smlouva o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, a.s. v pozemku parc. č. 1458  

v obci Praha, k.ú. Čakovice 

9. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 1486, 1489, 1494/2, 1493/1 vše v obci Praha, 

k.ú. Čakovice 

10. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 378 a 354 vše v obci Praha, k.ú. Miškovice 

11. Prodej pozemků parc. č. 337/14 a 337/15, obec Praha, k. ú. Miškovice 

12. Interpelace  

13. Závěr 

 

Připomínky k programu:  

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. –  zařadit jeden bod do programu jako bod č. 6: 

bod č. 6 - Žádost o poskytnutí bezúročné půjčky od MHMP  

na investiční akci “Dostavba detašovaného pracoviště ZŠ Dr. Edvarda 

Beneše, Jizerská 744“ a ostatní body posun v číslování směrem dolu  

 

- hlasování o návrhu Ing. Lochmana o zařazení bodu č. 6 do programu a ostatní body posun 

v číslování směrem dolu           

        Pro:  18 

        Proti:    0 

        Zdržel se:    0 

        Nehlasoval:   0 

  Návrh byl přijat. 

 

(Pro: Arnotová, Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, 

Lochman, Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štefanič, Štech, Vintiška) 

 

Hlasování o upraveném programu: 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 18. a 19. zasedáním ZMČ 

2. Stanovení počtu členů Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice na volební období 2018-2022 

3. Upřesnění schváleného rozpočtu na rok 2018 

4. Rozpočtové opatření č. 2 ZMČ rok 2018 
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5. Žádosti o poskytnutí finančních příspěvků na činnost kulturních, sportovních a společenských 

sdružení a uzavření veřejnoprávních smluv 

6. Žádost o poskytnutí bezúročné půjčky od MHMP na investiční akci “Dostavba detašovaného 

pracoviště ZŠ Dr. Edvarda Beneše, Jizerská 744“ 

7. Odměny členům výborů MČ za rok 2017 

8. Závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2017 a účetní závěrka MČ Praha-Čakovice  

k 31.12.2017 

9. Smlouva o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, a.s. v pozemku parc. č. 1458  

v obci Praha, k.ú. Čakovice 

10. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 1486, 1489, 1494/2, 1493/1 vše v obci Praha, 

k.ú. Čakovice 

11. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká 

telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 378 a 354 vše v obci Praha, k.ú. Miškovice 

12. Prodej pozemků parc. č. 337/14 a 337/15, obec Praha, k. ú. Miškovice 

13. Interpelace  

14. Závěr 

        Pro:  18 

        Proti:    0 

        Zdržel se:   0  

        Nehlasoval:   0 

 

(Pro: Arnotová, Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, 

Lochman, Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štefanič, Štech, Vintiška) 

 

Program 19. zasedání ZMČ Praha-Čakovice je schválen. 

 

Stenozáznam str. 1 - 2. 

 

K bodu 1. 
 

Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 18. a 19. zasedáním ZMČ 
 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Milena Pekařová 

 

- tajemnice Ing. Pekařová přednesla zprávu o činnosti rady od 13.03.2018 do 28.05.2018 

 
Usnesení: Z-19/1/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti Rady  

MČ Praha-Čakovice v období mezi 18. a 19. zasedáním zastupitelstva, tj. v době  

od 13.03.2018 do 28.05.2018.   

       Pro:  13 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   5 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Motyčka, Střelec, Vintiška) 

(Zdržel se: Arnotová, Marada, Novák, Štefanič, Štech) 
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Rozprava: Mgr. Štech, Ing. Lochman, Ing. Motyčka, Ing. Vintiška, Ing. Dlouhá, I. Heřmánková,  

Ing. Štefanič – diskuze k revitalizaci bytových domů ve správě MČ, odkup pozemků  

od rodiny Frankenbergerových, redakční rada.  

 

Stenozáznam str. 2 - 7. 

 

K bodu 2.  

 

Stanovení počtu členů Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice na volební období 2018-2022  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. seznámil s nutností stanovení počtu členů Zastupitelstva  

MČ Praha-Čakovice na volební období 2018-2022 

 

Usnesení: Z-19/2/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje pro volební období 2018- 2022,  

ve smyslu § 88 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze v platném znění, počet 

členů zastupitelstva městské části Praha-Čakovice na 21 členů. 

        

Pro:  17 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   1 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, 

Lochman, Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška)  

(Zdržel se: Štefanič) 

 

Bez rozpravy.   
  

Stenozáznam str. 7. 

 

K bodu 3. 

 

Upřesnění schváleného rozpočtu na rok 2018 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. seznámil s upřesněním schváleného rozpočtu na rok 2018 

 

Usnesení: Z-19/3/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje návrh usnesení, které je předloženo  

a doporučeno ke schválení v tomto znění:  

1. Zastupitelstvo Městské části Praha-Čakovice bere na vědomí, že při projednávání 

rozpočtu Městské části Praha-Čakovice na rok 2018 na jednání Zastupitelstva dne 

12.03.2018 nebyla v důvodové zprávě v kapitálových výdajích na základní školství 

uvedena samostatně splátka půjčky ve výši 12.200.000,- Kč (je v celkových 

kapitálových výdajích 102.200.000,- Kč). 
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2. Zastupitelstvo Městské části Praha-Čakovice konstatuje, že při projednávání 

rozpočtu Městské části Praha-Čakovice na rok 2018 na jednání Zastupitelstva  

dne 12.03.2018 a schválení (viz usnesení Z-18/4/18) v případě bodu 4. označeného 

jako "rozpočtový výhled do rok 2023 - tabulka č. 5 návrhu rozpočtu" byly  

ve střednědobém výhledu uvedeny chybné součty pro roky 2020 až 2023 v položce 

"výdaje celkem", když: 

 v případě výdajů celkem za r. 2020 by namísto částky 267.932,- Kč měla být 

správně uvedena částka 134.915,- Kč 

 v případě výdajů celkem za r. 2021 by namísto částky 292.046,- Kč měla být 

správně uvedena částka 147.057,- Kč 

 v případě výdajů celkem za r. 2022 by namísto částky 318.330,- Kč měla být 

správně uvedena částka 160.293,- Kč 

 v případě výdajů celkem za r. 2023 by namísto částky 346.980,- Kč měla být 

správně uvedena částka 174.719,- Kč 

       Pro:  13 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   5 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Motyčka, Střelec, Vintiška) 

(Zdržel se: Arnotová, Marada, Novák, Štefanič, Štech) 

 

Rozprava: Mgr. Arnotová, Ing. Motyčka – upřesnění bodu č. 1 tohoto usnesení.    

  

Stenozáznam str. 7 - 9. 

     

K bodu 4. 

 

Rozpočtové opatření č. 2 ZMČ na rok 2018 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. seznámil s rozpočtovým opatřením č. 2 ZMČ na rok 2018 

 

V 18:35 hod. na 19. zasedání ZMČ Praha-Čakovice dorazil Mgr. Jiří Slavík. Na zasedání je přítomno  

19 zastupitelů, zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

V 18:53 hod. z 19. zasedání ZMČ Praha-Čakovice odešla Mgr. Kateřina Arnotová. Na zasedání je 

přítomno 18 zastupitelů, zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Usnesení: Z-19/4/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje rozpočtové opatření č. 2 roku 2018  

dle příloh - Tabulka č. 1 a 2. 

       Pro:  13 

      Proti:    0 

       Zdržel se:   5 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
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(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Motyčka, Střelec, Vintiška) 

(Zdržel se: Marada, Novák, Slavík, Štefanič, Štech) 

 

Rozprava: Mgr. Arnotová, Ing. Bendová, Ing. Motyčka, M. Linhart, Ing. Vintiška - diskuze nad 

koncepcí projektů MČ.      

 

Stenozáznam str. 9 - 19. 

 

K bodu 5. 

 

Žádosti o poskytnutí finančních příspěvků na činnost kulturních, sportovních a společenských 

sdružení a uzavření veřejnoprávních smluv 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. seznámil s žádostmi o poskytnutí finančních příspěvků na činnost kulturních, 

sportovních a společenských sdružení a uzavření veřejnoprávních smluv  

 

Usnesení: Z-19/5/18 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje Veřejnoprávní smlouvy s těmito 

subjekty: 

- TJ FC Miškovice v celkové výši 110.000,- Kč 

- TJ AVIA Čakovice v celkové výši 599.000,- Kč 

- TJ AVIA Čakovice v celkové výši 250.000,- Kč 

- TJ AVIA Čakovice v celkové výši 3.000.000,- Kč 

- SK Třeboradice v celkové výši 210.000,- Kč 

- SK Třeboradice v celkové výši 350.000,- Kč 

- SDH Miškovice v celkové výši 60.000,- Kč 

- SDH Miškovice v celkové výši 75.000,- Kč 

- Junák v celkové výši 60.000,- Kč 

- Klub LíPa v celkové výši 70.000,- Kč 

  a pověřuje starostu Ing. Alexandera Lochmana, Ph.D. a zástupce starosty Ing. Jiřího 

Vintišku podpisem těchto smluv. 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Unesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 

 

Bez rozpravy.  
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Stenozáznam str. 19 - 21. 

 

K bodu 6. 

 

Žádost o poskytnutí bezúročné půjčky od MHMP na investiční akci “Dostavba detašovaného 

pracoviště ZŠ Dr. Edvarda Beneše, Jizerská 744“ 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. seznámil s žádostí o poskytnutí bezúročné půjčky od MHMP  

na investiční akci “Dostavba detašovaného pracoviště ZŠ Dr. Edvarda Beneše, Jizerská 744“  

 

Usnesení: Z-19/6/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje podání žádosti a následné uzavření 

smlouvy s HMP o přijetí bezúročné zápůjčky ve výši 11,5 mil. Kč na dobu 5 let, splatné 

do 30.06.2023 za účelem financování akce "Dostavba detašovaného pracoviště  

ZŠ Dr. Edvarda Beneše,  Jizerská 744, Praha - Čakovice". 

 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 

 

Rozprava: Mgr. Slavík – doplnit do usnesení dobu splácení půjčky.  

 

Stenozáznam str. 21 - 22. 

 

K bodu 7 

 

Odměny členům výborů MČ za rok 2017 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. seznámil s odměnami členům výborů MČ za rok 2017  

 

Usnesení: Z-19/7/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice: 

1. schvaluje odměny členům výborů MČ Praha Čakovice za rok 2017 tak, jak je 

navrženo v přiložené tabulce č. 1.  

2. souhlasí s navřenými odměnami předsedům a členům komisí, kteří nejsou 

zastupiteli, MČ Praha Čakovice, tak jak je uvedeno v tabulce č. 2. Výši odměn 

odsouhlasila Rada MČ Praha Čakovice.  
 

     Pro:  14 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   4 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
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(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Motyčka, Novák, Střelec, Vintiška) 

(Zdržel se: Marada, Slavík, Štefanič, Štech) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 22 - 23. 

 

K bodu 8. 

 

Závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2017 a účetní závěrka MČ Praha-Čakovice  

k 31.12.2017 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. seznámil se Závěrečným účtem MČ Praha-Čakovice za rok 2017 a účetní 

závěrkou MČ Praha-Čakovice k 31.12.2017  

 

Usnesení: Z-19/8/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice: 

1. schvaluje účetní závěrku MČ Praha - Čakovice za rok 2017. 

2. schvaluje závěrečný účet MČ Praha - Čakovice za rok 2017 bez výhrad. 

3. konstatuje, že přijalo opatření k nápravě chyb a nedostatků, tak jak je navrženo  

v příloze č. 12. 

 

     Pro:  13 

       Proti:    1 

       Zdržel se:   4 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Motyčka, Střelec, Vintiška) 

(Proti: Slavík) 

(Zdržel se: Marada, Novák, Štefanič, Štech) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 23 - 28. 

 

K bodu 9. 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, a.s. v pozemku parc. č. 1458  

v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Bc. Blanka Klimešová 

 

- Bc. Blanka Klimešová seznámila se smlouvou o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, 

a.s. v pozemku parc. č. 1458 v obci Praha, k.ú. Čakovice  
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Usnesení: Z-19/9/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného 

břemene se společností PREdistribuce, a.s., se sídlem Svornosti 3199/19a, 150 00  

Praha 5, IČ: 27376516, na stavbu: "Praha Čakovice - Bělomlýnská 799, SS 102,  

D-141850," v pozemku  parc.č. 1458 v obci Praha, k.ú. Čakovice. Věcné břemeno se 

zřizuje za účelem zajištění provozu, oprav a údržby kabelového vedení. Věcné 

břemeno se zřizuje z cenu 10.000,- Kč + příslušná sazba DPH, splatnou do 30 dnů  

od doručení vyrozumění o povolení vkladu. 

 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 28. 

 

K bodu 10. 

 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká telekomunikační 

infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 1486, 1489, 1494/2, 1493/1 vše v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Daniel Kajpr 

 

- Daniel Kajpr seznámil se smlouvou o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. 

Česká telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 1486, 1489, 1494/2, 1493/1 vše v obci Praha, 

k.ú. Čakovice  

 

Usnesení: Z-19/10/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy  o  budoucí smlouvě  

o  zřízení služebnosti - věcného břemene se společností Česká telekomunikační 

infrastruktura a.s.., Olšanská 2681/6, 130 00 Praha 3,  IČ: 04084063,  

na telekomunikační stavbu: " 11010-061850, 

RVDSL1817_A_A_LIBC183_LIBC1HR_OK,"  v pozemcích  parc.č. 1486, 1489, 

1494/2 a 1493/1 vše v obci Praha,  k.ú. Čakovice. Věcné břemeno se zřizuje za účelem 

zajištění provozu, oprav a údržby telekomunikační stavby.  Věcné břemeno se zřizuje 

jako úplatné. Úhrada za zřízení věcného břemene bude stanovena dle usnesení rady 

MČ Praha - Čakovice č. USN RM 061/2011.  

 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 
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Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 28 - 29. 

 

K bodu 11. 

 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného břemene se spol. Česká telekomunikační 

infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 378 a 354 vše v obci Praha, k.ú. Miškovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Bc. Blanka Klimešová 

 

- Bc. Blanka Klimešová seznámila se smlouvou o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti - věcného 

břemene se spol. Česká telekomunikační infrastruktura a.s. - pozemky parc. č. 378 a 354 vše v obci Praha, 

k.ú. Miškovice  

 

Usnesení: Z-19/11/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o  budoucí smlouvě  

o  zřízení služebnosti - věcného břemene se společností Česká telekomunikační 

infrastruktura a.s.., Olšanská 2681/6, 130 00 Praha 3,  IČ: 04084063,  

na telekomunikační stavbu: "11010-070388, 

RVDSL1817_A_A_LIBC208_LIBC1HR_OK,"  v pozemcích  parc.č. 378 a 354 vše  

v obci Praha, k.ú. Miškovice. Věcné břemeno se zřizuje za účelem zajištění provozu, 

oprav a údržby telekomunikační stavby. Věcné břemeno se zřizuje jako úplatné. 

Úhrada za zřízení věcného břemene bude stanovena dle usnesení rady  

MČ Praha - Čakovice č. USN RM 061/2011.  

 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 29 - 30. 

 

K bodu 12. 

 

Prodej pozemků parc. č. 337/14 a 337/15, obec Praha, k. ú. Miškovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška seznámil s prodejem pozemků parc. č. 337/14 a 337/15, obec Praha, k. ú. Miškovice  

 

Usnesení: Z-19/12/18 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje prodej pozemků parc. č. 337/15  

o výměře 64 m
2 

a 337/14 o výměře 2 m
2
, obec Praha, k.ú. Miškovice, manželům  

Ing. Marcele Brumovské a JUDr. Janu Brumovskému, oba bytem Londýnská 334/83, 
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120 00 Praha 2, za celkovou cenu 132.000,- Kč. Pozemky parc. č. 337/15 a 337/14 

vznikly oddělením z pozemku parc. č. 337/1 obec Praha, k.ú. Miškovice o velikosti  

5137 m
2
 (ostatní plocha, ostatní komunikace) na základě oddělovacího geometrického 

plánu č. 638-147/2017, vyhotoveného Danou Staňkovou dne 13.02.2018.  

 

     Pro:  16 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Bendová, Hanák, Heřmánková, Kajpr, Klimešová, Kosová, Kubernatová, Linhart, Lochman, 

Málková, Marada, Motyčka, Novák, Střelec, Štech, Vintiška) 

(Zdržel se: Slavík, Štefanič) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 30 - 31. 

 

K bodu 13. 

 

Interpelace 

 

Leoš Longauer  – dotaz na projekty, které se realizují na území MČ.  

 

Odpovídá Daniel Kajpr – realizované projekty – sociální dům v Třeboradicích, bývalá sýpka v Otavské, 

dům v Petříkově ulici, aleje v MČ Praha-Čakovice. 

Odpovídá Ing. Michal Motyčka, Ph.D. – realizované projekty - rekonstrukce jídelny ZŠ Dr. E. Beneše, 

výdejna v Jizerské ulici, MŠ v Bermanově ulici, hasičská zbrojnice 

v Miškovicích, opravy městských bytů. 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – realizované projekty – přístavba ZŠ Dr. E. Beneše, rekonstrukce současného 

internátu SPŠ, MŠ v Bermanově ulici, projekty zaměřené na technický rozvoj, 

zlepšení škol, projekty v dopravě – zřízení zastávky u nádraží, rekonstrukce 

cyklotrasy A27, opravy chodníků, projekt na skate park, obnova Havraňáku, 

fitpark, obnova povrchu veřejně přístupných dětských hřišť. 

 

Leoš Longauer – dotaz na Ing. Bendovou, přínos financí do MČ. 

 

Odpovídá Ing. Bendová -  za 3,5 roku obdržela MČ investice ve výši zhruba 200 mil. Kč. 

 

Leoš Longauer – dotaz na stav komunikace v Miškovcích – Na Kačence, Ke Zlatému kopci. 

 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – je to akce hl. m. Prahy a mandatáře, je to zdlouhavý proces, který nemůže 

MČ ovlivnit. 

Odpovídá Ing. Alexander Lochman, Ph.D. – není to investice MČ, je to investice hl. m. Prahy, odboru 

technické vybavenosti (OTV). MČ se snaží v této věci dělat maximum. 

 

Leoš Longauer -  dotaz ohledně příspěvků do čakovických novin. 

 

Odpovídá Ing. Alexander Lochman, Ph.D. – podmínky přispívání jsou dány Pravidly pro vydávání 

zpravodaje “U nás v Čakovicích“.   

 

Ing. Radek Štefanič – dotaz ohledně výtoku z dešťové popř. splaškové kanalizace v ulici Babiččina,  

Praha-Třeboradice + developerský projekt v Praze-Třeboradicích, revitalizace 

Mratínského, Třeboradického potoka.  
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Odpovídá Daniel Kajpr – probíhají práce na revitalizaci Mratínského i Třeboradického potoka, práce 

provádí renomovaná firma v ČR. 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – shrnutí postupu při revitalizaci Třeboradického potoka, objasnění řešení 

dešťové kanalizace v developerském projektu. 

 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. – podoba čakovického časopisu, úkol pro vedení MČ v novém volebním 

období. 

  

Stenozáznam str. 31 - 46.  

 

Závěr 

 

Starosta Ing. Alexander Lochman, Ph.D. se se všemi rozloučil a zasedání zastupitelstva v 20:18 hod. 

ukončil. 

 

Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha–Čakovice  

a na úřadě MČ. 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ivana Heřmánková v.r.  …………………………… 

 

 

  

    Mgr. Daniel Štech v.r.  …………………………… 

 

 

 

 

 

„otisk razítka“ 

 

 

....................................................   .................................................... 

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. v.r.           Ing. Jiří Vintiška v.r. 

       starosta                zástupce starosty 


